

<p align="center">International/Local Request for Proposal (RFP) # SCJ/SUP/ITB/2020/00</p>	<p align="center">طلب تقديم عروض دولي/محلي رقم SCJ/SUP/ITB/2020/00</p>
<p align="center">Provision of Research Services to Save the Children Jordan</p>	<p align="center">تزويد جمعية إنقاذ الطفل – الأردن بخدمات بحثية</p>
<p>Save the Children Jordan (SCJ) is soliciting proposals from Research Firms or Institutions that are duly registered and licensed in Jordan or another country to design and conduct a Proof of Concept (PoC) study. The PoC will evaluate a pilot Teacher Professional Development (TPD) Intervention developed by the Transforming Refugee Education Towards Excellence (TREE) Program.</p> <p>In order to receive the complete RFP documents, free of charge, please send an expression of interest (EOI) email to jordan.tender@savethechildren.org.</p> <p>The email must be titled “EOI – TREE PoC Study” followed by the name of your firm. EOIs must be sent no later than 16 February 2021, 14:00 Jordan time.</p> <p>SCJ will respond with the complete RFP documents within one work day of receiving the EOI email. SCJ’s work week is Sunday-Thursday.</p> <p>Do not submit your proposals to the above e-mail address. It is only intended for requesting the RFP documents.</p>	<p>تعلن جمعية إنقاذ الطفل – الأردن عن طلب تقديم عروض دولي من شركات أو مؤسسات بحثية مسجلة ومرخصة رسمياً لدى الحكومة الأردنية أو دولياً لغايات تصميم وتنفيذ دراسية إثبات مفهوم. تهدف الدراسة إلى تقييم مداخلة "التطوير المهني للمعلمين" التجريبية التي يقوم بتطويرها برنامج بناء قدرات المعلمين والعملية التعليمية في المدارس الحكومية (TREE).</p> <p>يتم طلب وثائق العطاء مجاناً عن طريق إرسال رسالة إبداء اهتمام للبريد الإلكتروني jordan.tender@savethechildren.org.</p> <p>يجب عنوان الرسالة الإلكترونية كما يلي: EOI – TREE PoC Study متبوعاً باسم الشركة. يجب إرسال إبداء الاهتمام بتاريخ أقصاه 16 شباط 2021 الساعة 14:00 بتوقيت الأردن.</p> <p>سترد الجمعية بإرسال وثائق العطاء الكاملة خلال يوم عمل واحد من استلامها لرسالة إبداء الاهتمام. تعمل الجمعية من الأحد-الخميس من كل أسبوع.</p> <p>يرجى عدم استخدام البريد الإلكتروني المدرج أعلاه لإرسال العروض، فهو مخصص فقط لطلب الحصول على وثائق العطاء.</p>